تمديد اعلان

وزارة الصناعة والمعادن

الشركة العامة لصناعة الادوية والمستازمات الطبية في سامراء

نظرا لعدم ورود طلبات التقديم على الملف الاستثماري لمصنع أدوية سامراء .. وسر الشركة العامة لصناعة الادوية والمستلزمات الطبية في سامراء ان تعلمكم بتمديد الاعلان عن الفرصة الاستثمارية لتاهيل وتحديث وتشغيل مصنع أدوية سامراء ودعوة المستثمرين والشركات العربية والأجنبية الرصينة المصنعة او المنتجة مباشرة او وكلائها المعتمدون وليست الوسيطة او المسنودة للمشاركة في هذه الفرصة الأوسيطة الساس المشاركة بالإدارة والإنتاج وزيادة الطاقات الانتاجية والمساهمة في هذه الفرصة القيمة للحاجة الماسة لإنتاج هذا المصنع وأهميته لتلبية احتياجات السوق العراقية والجدوى الاقتصادية والمزايا المتحققة للمستثمر منها ثوافر المواد الاساسية الداخلة في الانتاج .

وبالإمكان الحصول على الملف الاستثماري من مقر الشركة الكائن في سامراء وفق قانون الشركات رقم 22 لسنة 1997 المعدل المادة 15 /ثالثاً

لقاء مبلغ وقدره (500000) خمسمانة الف دينار عراقي غير قابل للرد ، والشركة على استعداد لتقديم كافة المعلومات التفصيلية والتسهيلات لزيارة المصنع وان يكون التقديم ضمن الشروط الواردة في الملف الاستثماري على ان تقدم العروض بظرف مغلق بموعد اقصاه نهاية الدوام الرسمي ليسسوم (الاربعاء) المصادف 15 / 8 /2018 وبالإمكان زيارة الموقع الالكثروني التالى .

www.sdisamarra.com

المدير العام

Advertisement Expansion Ministry of Industry and Minerals

The State Company for Drugs Industry and Medical Appliances

In view of no applications for the investment file of Samarra drugs Factory.

The state Company for drugs industry and medical appliances advertises the investing opportunity of Rehabilitation, Modernization and operation for Samarra Drugs Plant. They company inform you about the expantion of the invitation. It invites reliable Arabic and foreign companies directly or their agents-not mediator or supported—to participate in this investing opportunity to rehabilitate and modernize; this plant on basis of participating in management, production, increasing the production capacities and take part in this valuable opportunity as there is a considerable need for the products of this plant and its importance to satisfy the Iraq market demands and for the economic Feasibility and the realizable previliges for the investators such as the availability of the essential materials for production.

It is possible to have the investment file from the Company HQ in Samarra as per the Companies law No. 22 for the year 1997 amended, article 15/3rd; for an amount of (500,000) IDr Unrefundable.

The Company will offer all the detailed information's and facilitate the visit to the plant. Application shall be according to the terms stated in the investment file, provided that applications Should be submitted by a sealed envelope before the end of work time Wednesday on 15 / 8 / 2018.

You may visit our website:

www.sdisamarra.com

Director Genera